
Dagsorden og Referat 
 

Vedrørende: 20200128 Dagsorden og referat Mødedato: 

28.01.2020 

17-20 

Deltagere: 

 

Mikkel, Emil, Lene, Lise, Mogens, Søren, Maja, 

BHH, EMØ, BBO, AHA, Lars, 

Afbud: TMA, Caroline, Laura 

Referent:  

Kopi til:  

Sted: Start på Parkvejens skole. Efterfølgende møde på 

Vestermarken 
 

 

 

 

 

Informationsmøde om nye devices for skolebestyrelserne på Parkve-

jen Skoles læringscenter    (75 min inklusiv transport tilbage til Ve-

stermarken) 
Program:  

1) Velkommen: Om processen på skolerne og i bestyrelserne v/Dan Søgaard 5 

min 

2) Oplæg fra Rasmus Borch omkring de nye tekniske muligheder for “styring” 

af anvendelsen af de nye iPads 45 min. 

3) Afrunding med fokus på det videre arbejde i skolebestyrelserne herunder 

indspil fra arbejdsgruppen om “digital trivsel” v/Karen Tims 5 min. 

 

Vestskolen-Afd Skovbakken 

Holsteinsgade 43 

8300 Odder 

Tlf. 8780 3600 

 

www.vest-skolen.skoleintra.dk 

05-02-2020 

Sags Id. S2019-6442 

 

Sagsbeh. 

Susanne Bruun 

Tlf. 8780 3600 

susanne.bruun@odder.dk 

 

Dok id. D2020-9739 
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NR:  INDHOLD: TID SAGSBE-

HANDLING: 

Beslutning 

(B) 

Drøftelse (D) 

Orientering 

(O) 

 

ANSVAR-

LIG:  

FORBE-

REDELSE: 

Hvad må vi 

andre gøre 

for at være 

forberedt? 

REFERAT: 

1 Start på Parkvejens skole  

75 min 

    

2 Spisepause på Vestermarken  

30 min 

    

3 Opfølgning på mødet på Park-

vejens skole 

 

 

 

30 min 

 

 

D 

 

BBO/AHA 

 BBO orienterer fra Skovbakkens afdelinger, hvor der er forespurgt på anven-

delsen af iPad, bærbare pc, der er stor spredning i ønskerne til og forventnin-

gerne til nye devices.  

Generelt fra de to indskolingsafdelinger er forældretendensen en bekymring 

for, hvordan det kan begrænses? 

 

I udskolingen anvendes devices på mange forskellige måder, både som ele-

ven som producent og formidler, anvendelse af digitale platforme og lærings-

platformen. 

 

Diverse synspunkter: 

Det er vigtigt at indtænke, at anvendelsen i undervisningen påvirkes af, at 

kompetenceudvikling har været næsten ikke eksisterende i en længere perio-

de, at det er mindre motiverende at planlægge undervisning med anvendelse 

af iPads eftersom vi mangler iPads og de eksisterende iPads er slidte, så det 

ikke kan garanteres, at hele klassen kan arbejde med det planlagte. 

 

Vi skal ikke beslutte meget nu men finde et ståsted, så kan vi i efteråret drøfte 

og udarbejde retningslinjer. 

 

Tilgangen kan være, at udlevere nye devices uden mange begrænsninger og 

så ”stramme” senere eller omvendt udlevere med mange begrænsninger og 

løsne senere. 
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Indskoling, generelt skal de ikke med hjem (BHH) 

 

Når der kommer nye devices, så fjern muligheden for at lægge spil på.  

 

Når vi kan kontrollere, hvor meget, der kan låses er der ikke behov for at lade 

iPad’en blive på skolen. 

 

Vi forbereder os til at drøfte punkterne fra notatet fra rådhuset fra 11. decem-

ber 2020, 

rundsendt af Susanne Bruun d. 13. december 2019. medbring næste gang. 

 

 

4 Kort præsentation af regnskab 

2019 og indledende tanker om 

2020  

  -  efterfølges af temamøde i 

februar 

 

 

 

10 min 

 

 

O 

 

EMØ 

 Trods besparelser og den politiske beslutning om at nedbringe gælden fra 

2018 til 1.200.000,- forventes underskuddet på regnskabet at være som sidste 

år. 

 

Oplæg er, at regnskabsåret skal ende med et 0, Erik vil argumentere for, at vi 

nedbringer gæld over et skoleår, 2020-2021. 

 

Erik orienterer om de ekstra midler, der er stillet i udsigt i forbindelse med 

budget 2020.  

 

Det kunne være godt på skolebestyrelsesmøde at gennemgå resultaterne fra 

den økonomiske analyse. 

 

De politiske signaler er at, der skal tilføres midler til uddannelsessektoren. 

 

Økonomi er tema på næste skolebestyrelsesmøde 

 

26. februar 2020 

5 Forældrearrangeret skolefest 

på Vestermarken  

  -  ønsker vi det? 

  -  Skovbakken? 

  -  styregruppe 

 

20 min 

 

 

D 

 

Mogens 

 En gruppe forældre har tilbudt at stå for en skolefest på Vestermarken. 

 

Der er forskellige synspunkter på tilbuddet: 

 

Det er en god ide og medarbejderne skal selvfølgelig inviteres 
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  -  rammer 

  -  proces 

 

 

Emneuger og skolefest er en stærk og stolt tradition på Vestermarken, hvor 

elever og medarbejdere gerne vil vise forældrene, hvad de har lavet. Derfor 

kunne medarbejdere reagere negativt, hvis forældre laver en skolefest. Det 

kan måske ses som en følelse af ejerskab. 

 

Hvis der skal være fest skal det være på begge afdelinger 

 

Der er stor forskel på de to matrikler og ikke mindst udskolingselever vil må-

ske ikke deltage. 

 

Skolefesten på Vestermarken er helt speciel og måske skal vi ikke være ens 

på de to afdelinger. 

 

Dette år er specielt og målet er igen at få arrangeret skolefest som tidligere og 

ikke at afskaffe skolefest. 

 

Vi beslutter, at skolebestyrelsen skriver rundt til klasseforældrerådene om, der 

er interessere for sådanne skolefester og interesserede til at indgå i en styre-

gruppe.  

 

6 Meddelelser  
- forældrehenvendelse 
- skolernes skakdag 
 

 

10 min 

  

EMØ 

 Skolernes skakdag på begge afdelinger 

 

Der skal ansættes ny skoledirektør pr. 1. juni 2020, Erik sidder i ansættelses-

udvalget. 

 

Indskrivning, der er 70 elever, der har ønsket Vestskolen 

(Supplerende kommentar, der forventes faldende elevtal i kommunen, dog 

ikke på Vestskolen) 

 

Mikkel anbefaler, at eleverne på næste møde forholder sig til punktet devices. 

Næste møde udvides fra 17.00-20.30. 

 

Forældrehenvendelse, det er vigtigt, at denne forælder får et svar, Mikkel sen-

der et svar. 
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7 Evt.  

 

 

5 min 

    

 


